
Oświadczenie złożone 

przez senatora Rafała Ambrozika 

na 4. posiedzeniu Senatu 

w dniu 10 grudnia 2015 r. 

Oświadczenie skierowane do prezes Sądu Rejonowego w Łowiczu Magdaleny Piwowarczyk, do prezesa 

Sądu Okręgowego w Łodzi Krzysztofa Kacprzaka oraz do przewodniczącego Krajowej Rady Sądownictwa 

Dariusza Zawistowskiego 

Szanowni Państwo! 

Pragnę Państwa poprosić o swoisty komentarz do fragmentu uzasadnienia wyroku z dnia 23 maja 2011 r. 

wydanego przez Sąd Rejonowy w Łowiczu w sprawie obniżenia alimentów, sygn. akt III RC39/11. Miano-

wicie w orzeczeniu tym, ustalając wysokość dochodów G.S., sąd uznał, że wiarygodne są zeznania oraz do-

kumenty przedstawione przez pozwaną w wyżej wymienionej sprawie. Na uwagę zasługuje wzmianka po-

czyniona przez pozwaną, a wskazana przez sąd, że pozwany dokonuje zakupu koni, ażeby uzyskać większe 

dopłaty bezpośrednie. 

Proszę Państwa zatem o rozwianie moich wątpliwości, dlaczego sąd dał wiarę temu stwierdzeniu, lecz nie 

dał wiary przepisom w tym zakresie, które głoszą, że dopłaty do koni – takie są obowiązujące przepisy w tym 

zakresie – po prostu nie przysługują. 

Rafał Ambrozik 


